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 Lars-Edwin Andersson 

Utvecklingsavdelningen 

08-508 270 76 

lars-edwin.andersson@stockholm.se 

Till  

Fastighetsnämnden 2013-05-21 

Motion om ett ”demokratins torg” på Ragnar 

Österbergs plan.  Svar på remiss 

 

Förslag till beslut 
 

Fastighetsnämnden beslutar att till kommunstyrelsens finansrotel överlämna och åberopa 

kontorets svar på remissen ”Motion om ett ”demokratins torg” på Ragnar Östbergs plan”.  

 

 

 

Juan Copoví-Mena 

Förvaltningschef 

 

 

 Pontus Werlinder 

 Avdelningschef 

 

 

 

Remissen 
Till fastighetsnämnden har inkommit en remiss från kommunstyrelsens finansrotel om 

motion (2013:30) om ett ”demokratins torg” på Ragnar Östbergs plan, diarienummer 335-

524-2013. Remisstiden sträcker sig till den 14 juni 2013. I motion ställd av Mats 

Berglund (MP) om ett ”demokratins torg” föreslås att del av Ragnar Österbergs plan ska 

iordningsställas för att ges möjlighet att små och mellanstora demonstrationer här ska 

kunna ske tryggt och säkert. Motionställaren önskar också att någon form av väderskydd 

anordnas och att en estrad eller scen uppförs så politiska appeller kan genomföras. Därtill 

ska platsen ge möjlighet för utfrågningar samt överlämningar av namninsamlingar, 

kravlistor och liknande.  
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Fastighetskontorets synpunkter 
Entrén vid Ragnar Österbergs plan används idag som allmänhetens entré vid möten med 

stadshusets tjänstemän och politiker. Stadshuset har idag cirka 200 evenemang per år och 

den föreslagna platsen används till stor del som varumottagning för evenemangs-

utrustning som scen-, ljud- och ljusanläggningar. Ragnar Österbergs plan är även 

mottagningsplats för bilburna besökare med funktionshinder med p-platser samt den 

naturliga entrén för färdtjänst samt diplomatkår. Kontoret förstår väl värdet av 

möjligheten för såväl enskilda som grupper från allmänheten att ges möjlighet att 

demonstrera för sin sak innan de folkvalda går till beslut, men anser inte att Ragnar 

Österbergs plan är lämplig enligt motionärens förslag. Detta då platsen idag redan 

utnyttjas mycket och det skulle vara säkerhetsmässigt svårt att samsa ytterligare 

aktiviteter på den begränsade ytan. 

 

 

Slut 


